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– Oceniliśmy zużycie papieru i włos się zjeżył na głowie – powiedziała dla Wieści Skoczowskich burmistrz miasta.
Według Janiny Żagan poprzednie Rady Miejskie zużywały 2 tys. kartek na jedną sesję a obecnie nie wystarcza ich
nawet 8 tys. 
Przewodniczący Rady Miejskiej twierdzi, że ilość sztuk zużytego papieru, podana przez burmistrza, jest znacznie
zawyżona. – Nie wiem skąd wzięły się te liczby. Ktoś musiał podać nieprawdziwe informacje. Jak się dowiedziałem,
dane o których mówiła pani burmistrz pochodzą z listopada. Wówczas uchwalany był budżet miasta. Ale nawet
wtedy zużyto niecałe 6 tys. kartek – tłumaczy Andrzej Bacza, przewodniczący rady miejskiej. Według Baczy Rada
Miejska zużywa średnio 4 tys. sztuk kartek miesięcznie. 
– Praca w Urzędzie Miejskim opiera się na przepływie dokumentów a nie na przekazie ustnym. Nie można tego
zmienić uchwałą rady, która nawet gdyby została podjęta również musiałaby mieć formę pisemną – dodaje Bacza. 
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